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Apocalipsa 10: 1-10     "Apoi am văzut un alt înger puternic, care se cobora din cer, învăluit într-un 
nor. Deasupra capului  lui era  curcubeu;  faţa lui era  ca soarele, şi picioarele lui erau ca nişte 
stîlpi de foc. În mînă ţinea o cărticică deschisă.  A pus piciorul drept pe mare şi piciorul  stîng pe 
pămînt, şi a stigat cuglas tare cum răcneşte un leu. Cînd a  strigat el, cele şapte tunete au făcut să se 
audă glasurile lor.Şi cînd au  făcut  cele  şapte  tunete  să se audă   glasurile  lor, eram gata să 
mă apuc să  scriu; şi am auzit  din cer un glas, care zicea: "Pecetueşte ce au spus cele  şapte tunete, 
şi nu scrie ce au spus!" Şi îngerul pe care-l văzusem stînd în picioare pe mare şi pe pămînt, şi-a  
ridicat mîna dreaptă  spre cer, şi a jurat pe Cel ce este viu în veci şi vecilor, care a făcut cerul şi 
lucrurile din el   
pămîntul şi lucrurile de pe el, marea şi lucrurile din ea, că nu va mai fi nici o zăbavă, ci  că în zilele 
în cari îngerul  al  şaptelea  va suna din trîmbiţa lui, se va sfîrşi taina lui Dumnezeu, după vestea 
bună vestită de El, robilor Săi, proorocilor"........ 
       
Haideţi să auzim ce a spus Profetul Cuvîntului lui Dumnezeu. El ne-a îndemnat (avertizat) cu următoarele 
cuvinte: 
  

       *  Tu poţi să iei oricare din aceste botezuri false, fals aşa şi aşa-şi aşa şi aşa. Mie nu-mi pasă cît de real (adevărat) sună el, cît 
de mult încearcă să personifice, este o minciună dacă este contrar la Cuvîntul lui Dumnezeu pentru această oră. Aceea este exact. Tu 
spui," Ei bine, noi am făcut  aceasta, şi noi am făcut aceasta,; şi biserica noastră este pe calea aceasta, şi..." Mie nu-mi pasă ce este ea; 
dacă este contrar cu Cuvîntul scris pentru această oră, este o minciună. Dumnezeu nu va avea nimic de a face cu aceasta. Nu contează 
cît de sincer, cît de educat, cît de deştept, cît de adevărat sună el, cît de rezonabil sună el, dacă este contrar cu Cuvîntul pentru această 
oră..... 
         Acum, în ordine să studiem Scriptura... Paul i-a spus lui Timotei, "Studiază-L, împărţind (deosebind) corect Cuvîntul lui 
Dumnezeu care este adevărul".Apoi acolo sînt trei -"trebuie"(obligaţii)- în Scriptură. În folosirea Cuvîntului lui Dumnezeu, sînt trei 
lucruri pe care tu trebuie să nu le faci. 
        Acum, tu nu trebuie să înterpretezi greşit Cuvîntul. Tu spui, " Ei bine, eu cred că El înseamnă aceasta." Înseamnă 
exact ceea ce El spune. Nu are nevoie de interpretare. Şi tu trebuie să nu aşezi greşi Cuvîntul. Şi tu nu trebuie să nu disloci 
(rupi--fregmentezi) Cuvîntul. Şi dacă noi vom face  vreunul din aceste lucruri, aceasta va arunca întreaga Biblie într-o 
confuzie şi într-un haos.  
          *   Acum ascultaţi:  
        Dar amintiţi-vă, Daniel a fost înştiinţat de Înger. Daniel a auzit şapte tunete; şi-au făcut auzite vocile lor. Daniel şi-a luat 
creionul şi a început să scrie, şi Îngerul a zis, "Nu scrie aceasta". Amin (Daniel 12: 4,9). 
        Sînteţi voi gata (pregătiţi)?. Haideţi să intrăm în ea doar pentru următoarele cinci minute. Vreţi voi ? Ascultaţi. 
        "Să nu scrii aceasta." Ioan a văzut acelaş lucru, şi era deja sris în afara Bibliei; şi avea şapte peceţi pe spatele Cărţii, astfel că 
nici un om nu  putea să deschidă acele peceţi, care erau acele glasuri. Aici este Biblia scrisă, care este un mister Ea Însăşi. Dar pe 
spatele Bibliei, descoperirea care a fost arătată lui Daniel, spune că acolo sînt şapte glasuri să fie exprimate că nici un om nu poate 
deschide, nici un om nu a cunoscut ce este. Dar Biblia spune, şi a spus lui Daniel şi lui Ioan deasemeni, " Că în zilele din urmă aceste 
glasuri vor fi cunoscute de Biserica reală şi adevărată". Aţi prins-o voi? Puteţi voi vedea unde falsul şi impostorul  încearcă ce pot ei 
mai bine să ţină pe oamenii cei mari deoparte de locuri ca acesta?. 
           * Acum aceste mesager din Maleahi 4: 5-6 şi Apocalipsa 10:7 va face două lucruri. Primul: Conform cu 
Malleahi 4, el va întoarce inima copiilor spre părinţi.  Doi: El va descoperi tainele celor  şapte tunete  din  Apocalipsa 
10  care  sînt  descoperirile  conţinute  în  cele  şapte  peceţi.  Aceste  descoperiri Divine -adevăruri ascunse-vor fi 
acelea care literar vor întoarce inimile copiilor, spre părinţii Cincizecimii. Exact aşa. 
           * În ordine, aici erau "glasurile".Oh, cum avem noi nevoie (dorim) în Jeffersonville mii de glasuri vii, tunetul lui 
Dumnezeu tunînd afară în blîndeţe, şi sfinţenie, curăţie, puritate, vieţi neprihănite, umblînd în jur pe pămînt astăzi fără nici o blamare 
(învinuire). Da domnule, Creştini reali,  acela este tunetul  împotriva  inamicului. Diavolului nu-i pasă cît de tare poţi tu striga;  
Diavolului  nu-i pasă cît de  mult  poţi tu sări, cît de mult poţi  tu  să  faci  aceasta sau striga. Dar ceea ce îl doare pe Diavol, este 
să vadă aceea sfinţită, viaţă sfîntă consacrată lui Dumnezeu; spune-i orice, cere-i orice, doar aşa de dulce cum poate el să fie şi 
mişcă-te drept înainte.Oh, Doamne. Aceea îl aruncă pe el afară (deoparte);acela este tunetul care scutură pe Deavol. 
            * Şi această Carte înşeptită, a celor şapte planuri de răscumpărare a fost adusă pentru noi, şi aceasta este ceea ce (este în) 
ţine această Carte. Acum, noi vom merge să intrăm în al 10-lea capitol unde acest puternic Înger proclamă ceva, şi El are o Cărticică 
pe care Ioan trebuia să o mănînce Şi cînd el a mîncat-o, cînd a ajuns în pîntece a fost amară, dar în gura lui era dulce (Apoc. 10:8-11). 



         Cînd tu o digeri, atunci Ea devine amară, toţi sînt înpotriva ta, toţi spun :"Tu eşti un holy-roller, tu eşti aceea, sau cealaltă. 
Vezi, tu eşti fără cap". Deci, Ea, este greu de digerat; dar cînd tu mărturiseşti gloria Lui, Ea este dulce în gura ta. Aceasta este totul. 
Vedeţi? Şi cînd tu te ridici în adunare  şi zici, Glorie lui Dumnezeu, Hale...." Oh, cînd tu treci prin acel mare asediu, este greu; dar 
cînd tu eşti afară din acel asediu tu poţi mărturisi despre el, atunci este dulce pe buze. Vedeţi? Aceea este corect. Aceea este acea 
Carte a răscumpărării. 
            *  Cînd a şaptea şi ultima din acele peceţi, a fost deschisă, este găsită în Apocalipsa cap 10; acolo era un Înger puternic 
(care era Cristos), care a venit jos şi a pus un picior pe pămînt şi un picior pe mare, şi a ridicat mîna Lui, şi a zis, "Ziua s-a sfîrşit. 
Timpul s-a încheiat. Totul este terminat. Timp nu va mai fi mai mult". 
           Şi El a spus la sunarea celei de .....La acest timp taina lui Dumnezeu trebuie să fie încheiată. Cine este Dumnezeu, şi cum a 
fost El manifestat cum atunci cînd peceţile au fost deschise, cum am început noi să înţelegem acum cum El era Fiul lui Dumnezeu; era 
Dumnezeu Însuşi făcut Trup; şi descoperirea Cine este El; acestea trebuie să fie încheiate înainte ca acest Înger să poată să pună 
piciorul Lui pe pămînt şi pe mare şi să jure că nu va mai fi timp cînd acest timp va veni. Noi sîntem chiar înaintea (închiderii) acelui 
lucru chiar acum. 
          Ultima este Apocalipsa 10, piciorul pe pămînt şi pe mare; timpul a fugit(s-a scurs);răscumpărarea este încheiată; acum El 
vine ca Leul. El a fost Mielul atunci; acum El vine înăuntru ca Leul din seminţia lui Iuda. 
          *  Poate fi aceea? Puternicul tunet, sau al şaptelea  înger în a şaptea constelaţie, constelaţia perioadei a şaptea, formaţi  
într-o formă de piramidă, cîte trei pe o parte şi unul sus în vîrf, şi ei veniţi din eternitate. Poate fi?  Este acesta misterul tunetelor cel 
care va aduce înapoi Piatra din Capul Unghiului?  
          Şi voi ştiţi, piramida nu a fost niciodată acoperită (încheiată). Piatra din Capul Unghiului trebuie să vină de acum. Ea a fost 
respinsă. Poate fi  aceasta, fraţi, surori. 
         *  Ceea ce noi am văzut că s-a întîmplat ar trebui să pună fiecare suflet în acţiune. Ar trebui să facă o biserică care să 
producă o trezire aici în Phoenix, în aşa fel că oamenii din Europa să zboare (cu avionul) aici să vadă ce se întîmplă. Ei ar zice:"Este 
acolo un loc în Arizona numit Valea Maricopa, un oraş numit Phoenix. Ceva a ieşit afară acolo (a răbufnit) de cînd cele şapte tunete 
din Apocalipsa 10, care nici măcar nu sînt scrise în Biblie, sînt manifestate."     
         * Noi sîntem în învăţătură, şi voi vă puteţi imagina în ce încordare sînt eu, pentru că dacă eu învăţ ceva greşit, eu va trebui să 
răspund pentru aceea. Vedeţi? De aceea eu nu trebuie să iau ceva ce a spus cineva; ci trebuie să fie inspirat. Şi eu cred că acei Şapte 
Îngeri care ţin aceste tunete, o vor acorda. 
         *  Această Carte cu şapte peceţi, este descoperită (deschisă) la timpul celor Şapte Tunete din Apocalipsa 10. 
Acum, misterul acestei Cărţi cu şapte peceţi va fi descoperit la sunetul mesajului îngerului celei de-a şaptea biserici. 
Vedeţi? Îngerul al şaptelea începe să sune, şi acolo este un mesaj scris acolo afară, şi noi îl avem în formă de benzi şi 
casete. 
           Acum, dar este o Carte, o Carte misterioasă. Este o Carte a răscumpărării. Şi acum, noi ştim că această Carte a 
Răscumpărării nu va fi pe  deplin înţeleasă: a fost probată (încercată) prin şase epoci de biserică, dar la sfîrşit, cînd îngerul al şaptelea 
începe să sune taina lui, el leagă toate capetele încîlcite şi pierdute care aceşti oameni le-au încercat, şi tainele vin jos de la Dumnezeu 
ca şi Cuvînt a lui Dumnezeu, şi descoperă toată taina lui Dumnezeu, întreagă. Atunci Dumnezeirea şi toate celelalte sînt aşezate.Toate 
tainele: sămînţa şarpelui, şi tot ceea ce mai este pentru a fi descoperit. 
         Acum, vedeţi, eu nu doar construiesc aceasta. Este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Eu doar o citesc pentru voi din 
Carte: sunetul mesajului celui de-al şaptelea înger, taina lui Dumnezeu se va sfîrşi aceea a fost declarată de sfinţii Lui profeţi. Aceia 
sînt profeţii care au scris Cuvîntul. La sunetul celei de a şaptea epoci, ultima epocă a bisericii, toate capetele pierdute care au fost 
probate prin epocile bisericii, vor fi legate împreună. Şi cînd Peceţile sînt rupte şi taina descoperită, vine jos Îngerul, Mesagerul, 
Cristos, punînd piciorul Lui pe pămînt şi pe mare, cu un curcubeu  deasupra capului Lui. Acum, amintiţi-vă acest al şaptelea înger 
este pe pămînt la timpul acestei veniri. 
         Şi la sfîrşitul epocii penticostale noi ar trebui să primim, după Cuvînt, aşa cum Dumnezeu mă ajută în seara aceasta să vă arăt 
prin acestea, că noi primim un mesager care va lua toate acele capete pierdute afară acolo, şi va descoperi tot secretul lui Dumnezeu 
pentru răpirea Bisericii. 
         Şi atunci vin înainte şapte misterioase tunete care nici măcar nu sînt scrise de loc. Aceea este corect. Şi eu cred că prin acele 
şapte tunete va fi descoperit în zilele din urmă în ordine pentru a strînge Mireasa împreună pentru credinţa de răpire; pentru că cu ceea 
ce avem noi acum, noi nu o putem face  ( nu sîntem în stare).  Este ceva cu care noi va trebui să păşim mai departe; noi abia dacă 
avem credinţă pentru vindecare Divină. Noi trebuie să avem suficientă credinţă ca să fim schimbaţi într-un moment şi traşi sus de pe 
acest pămînt, şi noi vom afla aceasta după un timp cu voia Domnului, găsim unde este scris. 
       * Deci Ioan a mers să privească, şi să vadă ce era. Ioan s-a dus să vadă ce a spus tunetul. Atunci este cînd această  făptură  i-a 
spus lui Ioan să vină şi să vadă ce taină este sub Prima Pecete. Tunetul, vocea Creatorului, a rostit-o. Acum, El trebuia să ştie ce era 
acolo. Amin. Oh, Doamne.  Dar gîndiţi, acum el a scris aceasta, dar cînd el a început să scrie acele celelalte şapte tunete, el a spus, 
"Nu scrie aceasta". El a fost autorizat să scrie tot ceea ce vede. Dar cînd aceste şapte tunete prin Apocalipsa 10 au rostit (s-au făcut 
auzite) , El a spus,"Nu le scrie de loc" Ele sînt taine. Noi nu ştim ceea ce sînt încă; dar părerea mea este că ele vor fi descoperite chiar 
acum (imediat). Şi cînd ele vor fi decoperite, aceasta va da  credinţă pentru harul de răpire, pentru ca acea Biserică să fie mutată 
afară. Noi doar ne  mişcăm prin toate  lucrurile pe care noi le ştim (despre care noi cunoaştem); prin toate poruncile noi am păzit 
totul. Noi am văzut taina lui Dumnezeu. Noi am văzut apariţia măreţei strîngeri laolaltă a Miresei în zilele din urmă, dar încă este ceva 
acolo înlăuntru cu care doar noi nu ne putem aprinde pe noi înşine. Este ceva altceva. Dar îmi imaginez cînd acele mistere încep să 
iasă la iveală.....Dumnezeu a spus, " Opreşte-o puţin acum. Aşteaptă un minut. Eu voi descoperi aceasta în acea zi. Nu o  scrie deloc, 
Ioan, pentru că ei se vor bîjbîi deasupra ei. Doar las-o să meargă mai departe.  Dar Eu o voi descoperi în ziua cînd va fi nevoie să o 
fac." 
        * Şapte tunete ale descoperiri....El poate să arate Miresei cum să se pregătească pentru marea credinţă de mutare. Acum 
haideţi să aflăm simbolurile. Noi am aflat ceea ce sînt tunetele. Aceea este perfect; noi ştim aceasta. Vedeţi? Tunetul a fost Glasul lui 
Dumnezeu cînd o Pecete a fost deschisă. 
        * Noi vrem să primim harul de răpire. Noi vrem să fim în stare, cînd acel misterios Tunet tună acolo afară, şi Biserica este 
luată sus, noi vrem să fim gata să-L primim. Doamne, acordă aceasta. 



        * Mireasa nu a avut o trezire pînă acum. Nu a fost nici o trezire acolo, nici o manifestare a lui Dumnezeu ca să mişte Mireasa 
încă. Vedeţi? Noi căutăm după ea (umblăm după ea). Ea va lua acele şapte tunete necunoscute înapoi acolo ca să o trezească (ridice) 
din nou. El o va trimite aceea. El a promis-o. Acum, acum, priviţi. Acum, ea era moartă. 
        * Acum, al (8) optulea capitol descoperă scena celei de-a Şaptea Peceţi unde nimic altceva nu este descoperit. Acum, nimic nu 
este descoperit în Pecetea a Şaptea. Acum, aceasta nu are nimic de a face cu capitolul şapte-7 din Apocalipsa. Descoperirea Peceţii a 
Şaptea este o linişte perfectă. Şi dacă doar voi avea timp (eu am încercat în cîteva locuri) să vă arat toată calea înapoi din Geneza acest 
Al- şaptelea capitol---despre care vorbeşte această a Şaptea Pecete. Chiar de la începutul începutului în Geneza, această Pecete a 
Şaptea se mişcă drept sus. 
          Acel număr perfect, şapte tunete in linie, în ordine, exprimînd nu făcînd aceasta doar unu, doi, trei, patru, cinci, şase, şapte, 
drept în linie. Atunci cerurile nu au putut să scrie aceasta. Cerurile nu au putut să ştie despre aceasta, nimic altceva, pentru că acolo nu 
este nimic să continue. Este un timp de relaxare. Era atît de măreţ încît a fost ţinut secret faţă de Îngeri. 
       * Acum, acum, voi observaţi la deschiderea acestei Peceţi a Şaptea, este de asemeni un mister (secret) întreit. Despre acesta eu 
am---voi vorbi şi am vorbit, că este misterul celor şapte tunete. Cele şapte tunete în ceruri vor desfăşura (dezvălui) acest secret. 
Aceasta va fi chiar la venirea lui Cristos, pentru că Cristos a spus că nimeni nu va şti cînd El va reveni (se va întoarce). 
           Aţi observat voi cînd  Evreii L-au întrebat aceasta? Voi ştiţi cînd noi comparăm Scriptura aici cu Matei 24 cu cele şase 
Peceţi, a şaptea Pecete a fost lăsată afară; pentru că, Cristos a zis că numai Dumnezeu Însuş ştie, nici chiar Îngerii. Nu-i de mirare, nici 
măcar nu este scris. Vedeţi voi, este  tăinuit; nimic nu se întîmplă atunci. Îngerii nu o cunosc; nimeni nu cunoaşte cînd El va veni. 
Dar acolo va fi ..... Acolo vor fi şapte voci (glasuri) ale  acestor tunete care vor descoperi marea revelaţie la acel timp. Aşa că eu cred, 
pentru noi care...Dacă noi nu o ştim, şi noi---nu va fi cunoscută pînă la acel timp, dar va fi descoperită în acea zi, în ora în care 
pretinde să se descopere. Deci lucrul ce ne rămîne de făcut este să fim reverenţi înaintea lui Dumnezeu şi să-L servim, şi să 
facem tot ceea ce noi ştim cum să facem, şi să trăim o viaţă Creştină bună. 
          Ascultaţi acum, noi găsim că a Şasea Pecete a fost deschisă  pentru noi; noi vedem aceasta, şi noi ştim că această a Şaptea 
Pecete nu poate fi deschisă pentru public pînă cînd acea oră nu vine.  
         Acum, acolo a fost ceva motiv că Dumnezeu a lăsat aceste şapte voci (glasuri) să fie tunate, pentru că el (misterul) trebuie să 
vină, pentru .....Noi aflăm că Cristos, Mielul a luat Cartea în mîinile Lui, şi a deschis acea a Şaptea Pecete. Dar vedeţi voi, este un 
mister ascuns. Nimeni nu-l cunoaşte. Dar este chiar în concordanţă cu ceea ce a spus El: nimeni nu va cunoaşte  venirea Lui; ei de 
asemenea nu vor cunoaşte despre misterul acestui al şaptelea tunet. Deci voi vedeţi, este legat (conectat) împreună. 
        Atît de mult (pînă aici) noi avem înţelegere despre aceasta astăzi, pentru că restul din ea este toată desfăşurată, dar aceasta nu 
este desfăşurată. Dar stînd în camera mea, şi eu am auzit aceasta---sau nu am auzit, mai degrabă, dar am văzut-o desfăşurată la aceste 
şapte tunete. Acum, aceasta este atît de mult cît noi putem merge drept acolo. Şi acum eu cred că fiecare şi toţi dintre voi veţi sluji pe 
Dumnezeu, şi veţi face ceea ce este drept, şi Îl veţi iubi toată viaţa voastră şi Îl veţi sluji, şi Dumnezeu va purta de grijă pentru restul. 
        Acum, noi avem în complectare aici acum, prin harul lui Dumnezeu, toate tainele celor Şase Peceţi care au fost pecetuite, şi 
noi înţelegem şi ştim aici că a Şaptea Pecete nu este pentru a fi ştiută în public. 
         Acum, venirea Lui, şi ora (timpul) venirii Lui, cînd distrugerea pămîntului.....Ştiţi voi, el a zis acolo, "Care va fi semnul 
venirii sfîrşitului lumii?" În  Matei 24, acolo unde ei Îl întreabă acea întrebare, El a mers jos la aceea. El le-a spus despre Israel fiind 
adunat laolaltă ca o naţiune în versetul 31 din Matei 24: 31. Dar atunci  El a început  în pilde. Vedeţi?  Atunci, vedeţi voi acolo, " 
Învăţaţi de la pilda smochinului. Cînd veţi vedea că împinge mugurii  afară, de ce, voi ştiţi că primăvara este aproape". Şi atunci," 
Cînd voi vedeţi toate acestea întîmplîndu-se, atunci ştiţi că timpul este aproape". 
        Vedeţi, Israel se strînge în ţara lui proprie. Dar observaţi, El a omis descoperirea celei de a Şaptea Peceţi. Şi aici 
cînd a Şaptea Pecete, cînd El o deschide, El de asemenea a omis-o din nou. Vedeţi? Deci noi vedem că aceasta este un 
mister complet, de aceea, nu este încă timpul pentru ca  acest mister să fie cunoscut, de aceea, noi am ajuns pînă aici şi 
restul din aceea va fi cunoscut chiar cam în jurul timpului în care Isus apare pe pămînt din nou după Mireasa Lui, sau 
orice s-ar întîmpla la timpul acela. 
        Acum, pînă la acel timp, haideţi doar să ne rugăm toţi şi să trăim o viaţă bună drept Creştină, privind înainte spre (la) venirea 
Lui.     Şi acum, dacă aceste benzi se va întîmpla să cadă în mîinile unor persoane pe undeva, nu încercaţi să faceţi nici un fel de 
"ISTM" din aceasta. Singurul lucru pe care voi să-l faceţi, voi doar continuaţi să-L serviţi (slujiţi) pe Dumnezeu, pentru că acest secret 
este atît de mare încît Dumnezeu nu l-a lăsat nici măcar pe Ioan să-l scrie. El a tunat afară, dar El ne-a promis că acesta va fi deschis, 
dar pînă la timpul acesta, nu este deschis. 
       * Acum, Dumnezeu a avut un scop şi o taină ascunsă. Şi aceasta este despre care eu vreau să vorbesc bisericii în această 
dimineaţă: taina ascunsă a lui Dumnezeu pe care El a avut-o în mintea Lui înainte chiar ca lumea să înceapă şi cum aceasta se 
descopere pe ea însăş chiar acum (jos) în aceast timp prezent în care noi trăim. Atunci voi veţi înţelege clar pe deasupra, eu cred, ceea 
ce a fost făcut. 
         Marele mister a lui Dumnezeu, cum....Este un secret. El l-a ţinut secret. Nimeni nu a ştiut nimic despre el; nici chiar Îngerii 
nu l-au înţeles. Vedeţi? El nu l-a descoperit. Acela este motivul sub cele şapte mistere ale noastre, cînd cel de-al şaptelea sigiliu a fost 
deschis, acolo a fost tăcere. 
         Isus, cînd El a fost pe pămînt, ei au vrut să ştie cînd El va veni. El a spus, " Nu este ...Nici chiar Fiul Însuş nu ştie cînd se va 
întîmpla aceasta." Vedeţi, Dumnezeu ţine aceaste doar pentru El Însuş. Este o taină. Şi acesta este motivul că acolo a fost tăcere în 
ceruri timp de o jumătate de oră. Şi  Şapte Tunete şi-au făcut auzite glasurile lor, şi lui  Ioan i-a fost înterzis să o scrie----venirea 
Domnului. 
         Acest singur lucru El nu a descoperit încă, despre cum va veni El, şi cînd va veni El. Este un lucru bun că El nu a făcut-o.Nu. 
El a arătat sau a descoperit aceasta în fiecare tip care este în Biblie. 
         De aceea, întrega Biblie este descoperirea tainei lui Dumnezeu în Cristos. Oh? Întrega Biblie este o expresie a punctului avut 
de Dumnezeu, un scop pe care El a vrut să-l împlinească în întreaga Biblie, şi toate faptele credincioşilor în Biblie au fost în tipul şi 
expresia a ceea ce este măreţul scop a lui  Dumnezeu. Şi acum în aceste zile din urmă, El l-a descoperit şi l-a arătat. Şi cu ajutorul lui 
Dumnezeu, noi îl vom vedea chiar aici în această dimineaţă: ceea ce Domnul a avut în mintea Lui tot timpul şi a exprimat-o. De aceea 
, voi puteţi vedea(înţelege) măreţul înţeles a ceea ce este de ştiut aceasta şi apoi încercaţi s-o aduceţi la oameni. Vedeţi? Şi apoi voi 
nu.....Eu nu am intrat în detalii şi să încerc să o  explic aşa cum Dumnezeu mi-a descoperit-o mie.  



          Acum, venirea Domnului este în taină. Noi nu ştim cînd El vine, cum vine El, dar noi ştim că El vine, Vedeţi? Şi aşa a fost 
toată taina Lui Dumnezeu aşteptînd aceste zile din urmă. După ce toate vor fi complecte atunci El se va descoperi, El va arăta ceea ce 
El a făcut. Oh Doamne. Niciodată nu a dat taina Lui în plină...... 
          Este întocmai aşa, comparînd cele Şapte Peceţi. Acum, Cînd Dumnezeu l-a folosit pe Martin Luther pentru scoaterea afară, 
pentru acea primă biserică (acea epocă de biserică), şi cînd El l-a folosit pe John Wesley, şi El gradat (treptat) I-a adus pe ei afară şi a 
descoperit în ei acea epocă de biserică. Cînd noi---cineva merge înapoi prin Biblie acum şi află.....Dar în zilele din urmă.... 
         Motivul că a fost aşa un lucru nemaipomenit, că El a vorbit despre el aici şi a arătat acele Şapte Tunete şi "Privirea"şi " 
Viaţa" (reviste de acolo), au  arătat acel cerc de nor şi lumină de acolo şi ei nu puteau înţelege şi nu îl cunosc încă, dar spunînd 
acolo," Du-te acolo şi aşteaptă ca aceste taine să se descopere" şi aici luni de zile înainte ca aceasta să se întîmple; şi s-a întîmplat, şi 
exact în felul în care El a zis că o va face. 
         Aţi observat voi în acea poză chiar Îngerul de la dreapta cînd a El fost materializat, venind în jos, cu aripile Lui în spate şi cu 
capul Lui stînd într-o parte? Acolo este chiar acolo în poză chiar exact; luni de zile înainte de a se întîmpla, a zis acolo că El va merge 
să aducă Trupul de credincioşi împreună la  trezire, să ia (adune) toate acele capete pierdute. 
      * Toţi, ei vin întotdeauna la mine, zic," Frate Brahnam, acele Şapte Tunete pe care le-a tunat glasul, şi el a zis "Nu le scrie, dar 
închide-le". A zis, " Acelea vor fi şapte tunete care vor fi descoperite în zilele din urmă? Vedeţi, şapte tunete care ne vor spune?" 
Acum, nu sună aceea bine? Vedeţi? Dar priviţi despre ce vorbiţi voi cînd spuneţi aceea. El zice," Vezi dacă tu nu ai scris-o." Aceste 
şapte tunete şi-au făcut auzite glasurile lor, şi El a zis," Nu scrie aceasta, dar  este pentru a fi sigilată în Carte pînă în zilele din urmă". 
         Acum, cineva ar fi, mulţi mi-au zis mie, şi teologii spun,  "Frate Branham, dacă Domnul Dumnezeu..."A 
zis,"Dacă experienţa ta pe care ţi-a dat-o Domnul  pentru poporul Său," umil a zis aceasta, a zis," tu ai fi îndreptăţit să 
scrii o Biblie tu însuţi, Cuvîntul tău pe care Dumnezeu l-a manifestat." 
         Am zis,  Aceea ar putea fi adevărat". Vedeţi?, el încerca să mă prindă. Vedeţi? Şi eu am zis, " Dar vezi tu, eu nu 
pot face ceasta". 
         El a zis," De ce nu poţi? Tu ai toate calificările să o faci". 
         Am zis, " Dar, priveşte tu, nici un cuvînt nu poate fi adăugat sau scos." Vedeţi? 
        Şi el a zis,"Ei bine atunci, acele şapte tunete ( voi vedeţi?),"a zis, nu au răbufnit afară acele şapte tunete, nu va fi 
aceasta o descoperire pentru ceva oameni?" 
        Am zis, " Nu domnule, nu va fi nimic adăugat la aceasta sau ceva scos afară din Ea" Este totul 
descoperit înlăuntru acolo, şi cele şapte peceţi deschid  descoperirea a ceea ce este aceea. Vedeţi? 
   El este încă în Cuvînt. Voi vedeţi, voi nu puteţi scoate din acel Cuvînt. Nu va părăsi Cuvîntul. Şi Duhul lui Dumnezeu 
nu va părăsi niciodată acel Cuvînt. El va sta drept cu acel Cuvînt, orbind cîţiva şi deschizînd ochii altora. El totdeauna va 
face asta. 
        " Voi sînteţi epistole scrise, citite de toţi oamenii". sau," Voi sînteţi ale noastre....." Tradu asta, întoarce-o în partea 
asta, doar întoarce-o," Voi sînteţi epistole care au fost scrise," pentru că voi nu puteţi adăuga nimic la Ea, care este citită 
de toţi oamenii" Cuvîntul Manifestat a lui Dumnezeu", cu alte cuvinte. 
          Şi Petru şi Ioan, ca să o arate, cînd ei au mers sus acolo, ei au fost percepuţi ca ignoranţi şi neînvăţaţi; ei nu au avut nici o 
educaţie, dar ei au observat că ei au fost cu Isus. Vedeţi? Ei erau ignoranţi şi neînvăţaţi, dar ei au fost epistole scrise, citite că ei au fost 
cu Isus, pentru că Isus se manifesta El Însuş, prin ei., Cristos învăluit în trupurile lor, manifestat, făcut viu, aşa cum a fost în Moise. 
         Priviţi, eu vreau să mai spun un singur lucru. Apropiaţi-vă acum, nu  scăpaţi aceasta. Cît este de izbitor. De la Mesajul 
îngerului al şaptelea (mesagerul Peceţii a Şaptea) (Apocalipsa 10 a fost a Şaptea Pecete) pînă la cele Şapte Trîmbiţe, între cele două 
timpuri.... 
         Acum, aşa de repede cum această Biserică, Mireasa este trasă Împreună, ea este luată sus; în acea taină a Peceţii a Şaptea, sau 
Pecetea a Şaptea, taina mergînd. Şi Evreii sînt chemaţi prin taina celor Şapte Trîmbiţe, care sînt cei doi profeţi, Ilie şi Moise. 
        * Sînt cele şapte tunete, care sînt şapte taine, deja descoperite? Au fost ele descoperite în cele şapte Peceţi, dar ele 
nu ne sînt nouă cunoscute ca şi tunete  încă? 
           Nu, ele au fost decoperite în cele şapte Peceţi; aceea este despre ce erau tunetele. Ele erau să 
descopere....Cele şapte tunete care şi-au făcut auzite  glasurile lor şi nimeni nu a putut să înţeleagă ce era....Ioan a ştiut ce 
era, dar i-a fost interzis să o scrie. El a zis,"Dar îngerul al şaptelea, în zilele sunării lui, (mesajului lui), cele şapte taine ale 
celor şapte tunete vor fi descoperite" Şi îngerul al şaptelea este mesagerul celei de a şapte a epoci a bisericii. 
        * Era în perioada  sfîrşitului că cele şapte tunete  ale lui Isus vin afară. Apocalipsa 10:3-4 ,"şi a strigat cu glas 
tare, cum răcneşte un leu. Cînd a strigat el, şapte tunete au făcut să se audă glasurile lor. Şi cînd au făcut cele şapte tunete 
să se audă glasurile lor, eram gata să mă apuc să scriu; şi am auzit din cer un glas, care zicea: "Pecetuieşte ce au spus cele 
şapte tunete, şi nu scrie ce au spus" Ce a fost în acele tunete, nimeni nu ştie. Dar noi trebuie să ştim. Şi va trebui ca un 
profet să ia descoperirea pentru că Dumnezeu nu are altă cale de a aduce descoperirile Lui Scripturale, decît printr-un 
profet. Cuvîntul întotdeauna a venit printr-un profet şi întotdeauna va veni la fel.   Deci noi vedem venind un mesager 
pentru a şaptea epocă (de biserică), şi el este un profet. 
          Nu numai că vedem că acest mesager vine aici în Apocalipsa 10:7, dar noi găsim că Cuvîntul vorbeşte 
despre Ilie venind înaintea întoarcerii lui Isus. 
       *  Observaţi, Dumnezeu a spus profetului, a zis, "Mănîncă sulul," în Vechiul Testament (Ezec.3: 1-3). Profetul 
Noului Testament, El a zis,"Mănîncă cărticica" De ce? Pentru ca profetul şi Cuvîntul să fie una. Vedeţi? Aceea este Arca, 
Cuvîntul lui Dumnezeu. 
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